
Referat fra Skolebestyrelsesmøde 17. august 2023 Langsø Friskole og Børnehus.

Tilstede: Jesper, Kim, Ronni, Jesper, Morten, Jan, Jane, Maj-Britt, Charlotte, David, julie som kom 
lidt senere.
Afbud: Jehan

Afbud: 
 
19:30 - Sidste nyt ved David

- PR-udvalget. Der bliver lavet yderligere materiale til Facebook reklamer
- bestyrelseskursus: 5/10 Jane og Charlotte deltager. David tilmelder dem
- Fysiklokalet: Novofonden har tilbud om videnskabsklub via gymnasieelever. 4-6. Der 

arbejdes videre med dette tilbud. 
- Forslag om 2 møder årligt leder børnehus, leder skole og forældrerådsformand og 

skolebestyrelsesformand
- Der arbejdes i Fjernvarme gruppen igen. Gaspriserne stiger snart.
- Hjemmesiden vil PR udvalget se på driften af

19:40 - Nyt fra skolen ved Kim 
Skoleintra er oppe at køre. Her findes alle relevante oplysninger. Der bliver informeret på 

forældremøderne i klasserne.
Der har været møder med PPR og der er nedsat en koordineringsgruppen i læregruppen
Der er kommet 2 nye elever. Og flere er muligvis påvej.
Der er god stemning i læregruppen og positivitet i elevgruppen.
Der arbejdes på årskalenderen mv.

20:00 - Nyt fra Børnehuset ved Jesper
Der er 2 nye børn på vej.
Arbejdet er godt i gang.

20:15 - Økonomi ved Jan
Vi følger budgettet. 
Jan og Jesper kigger på økonomien sammen
Legepladsprojektet og lokalplansændringer, Jan har haft kontat til kommunen. Vi håber på 

en klarmelding i september.

20:25 - Pause

20:30 - Håndværk og design samt musik: løsninger på pladsproblemet
Gruppearbejde

21:00 - Opsamling in plenum
-Vi drømmer om et kreativt hus der kan rumme musik, håndværk og design mv. 
-Vi undersøger flere senarier.  Morten, Jan og David



21:15 – Eventuelt
Udvalgsarbejde, arbejdsbelastningen drøftes

21:17 - Orientering ved David
Lukket punkt

21:30 - Tak for i aften

Fordelte opgaver:

Vammen den 17/8 2023

Referent: Maj-Britt Givskov Hansen ____________________________

Underskrift af bestyrelsesmedlemmer:


